
Ekstraordinær generalforsamling d. 22. maj 2024 
Fremmødt fra Bestyrelsen: ChrisƟan, Sussie, Frans og Jan 

Aĩud: Erik 

Fremmødte husstande: 12 stk. inkl. Bestyrelsen 

 

1. Valg af dirigent 

Bestyrelsen havde fundet en som ville være dirigent, men personen måƩe desværre melde fra.  
Der var ingen andre som meldte sig, så bestyrelsen påtog sig dirigentrollen. 

 

2. Valg af formand 

Nuværende formand ChrisƟan Hunter ønsker ikke genvalg. 

Spørgsmål fra en fremmødt: Om det måske kunne være en god ide, at få betaling for at sidde i bestyrelsen eller 
udvide bestyrelsen. 

Svar: Bestyrelsen ønsker ikke betaling, da man ikke ønsker at få skudt i skoen at man får betaling for det, men ønsker 
at det skal være et frivilligt stykke arbejde. Udvidelse finder bestyrelsen ikke nødvendigt, men i stedet at få nye friske 
øjne, hænder og tanker på arbejdet med vores grundejerforening. 

Hvis der ikke kan findes en formand, er vi nødsaget Ɵl at have en administratorløsning i stedet. DeƩe vil koste ca. 30-
40.000 kr. årligt for en pakkeløsning indeholdende sparring Ɵl bestyrelsen, men uden fysisk fremmøde og hjælp Ɵl 
arbejdsdage og aĬoldelse af generalforsamling. 

Der blev spurgt om nogen ønskede at blive valgt som ny formand – ingen meldte sig. 

Enighed om 5 mins. Pause/betænkningsƟd. 

EŌer pausen meddelte den nuværende formand ChrisƟan Hunter, at han godt kan tage en tørn Ɵl. 

ChrisƟan Hunter blev derfor valgt som formand for en ny 2-årig periode. 

 

3. Valg af bestyrelsesmedlemmer for en ny 2-årig periode 

Jan og Erik ønsker ikke genvalg. 

Anne Ammitzbøll og Lise Møller meldte sig. 

 

4. Valg af suppleanter for en 1-årig periode 

Nuværende suppleanter Anne og Lise er indtrådt i bestyrelsen, så nyvalgte blev: Brian Hansen og Henrik Bandholm. 

 

5. Valg Ɵl repræsentantskabet blev Peter, Frank og Frans 
6. Valg af revisor blev Anja Linder-Madsen og suppleant Henrik Bandholm. 
7. Administratorløsning: Udgår 
8. Evt. Træer ved Grønløkke ønskes beskåret. Enighed om at alle træer i området skal eŌerses og evt. beskæres.  

Parkering på el-ladepladser må godt benyƩes af de øvrige biler, men bestyrelsen opfordrer Ɵl at de benyƩes som 
sidste mulighed, så det vil være muligt at komme hjem sent om aŌenen for få plads Ɵl at lade sin bil op. 


